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Nivåvænge Grundejerforening 

Bestyrelsen 

Den 9. juni 2023 

 

Referat af bestyrelsesmøde tirsdag den 6. juni kl. 19.30  

Mødet blev afholdt hos Erik, 52 

Deltagere: Anne Kofoed; Kristian Mathiasen; Christine Jensen; Erik Mørup; Peter Mandrup Jensen 

samt Frank Rygaard. 

 

1. Godkendelse af referat af møde den 12. april 2023 

Referatet var tidligere udsendt og blev godkendt. Referatet ligger på hjemmesiden. 

2. Planlægning af afklaring vedrørende teglsten 

Opgaven ligger hos Peter og Frank, der vender tilbage efter sommerferien. 

3. Status midterarealet 

Formanden gav en status, herunder særligt omkring et positivt samarbejde med SSP og 

nærpolitiet, der er imødekommende og aktive omkring at bidrage til de forhold, som 

bestyrelsen har gjort opmærksom på. I løbet af den seneste måned har der kun været en 

uheldig episode omkring midterarealet. 

 

Bestyrelsen takkede formanden for en meget stor indsats og var glade for de tydelige 

forbedringer, der er kommet. 

 

I næste nummer af Nivåvænge Nyt gives der en orientering om status. 

 

4. Sct. Hans aften   

Såfremt der ikke er afbrændingsforbud den 23. juni afholdes Sct. Hansbål på Engen. Der vil 

være mulighed for grill fra kl. 18.00 og bål fra kl. 20.00. Erik vil gerne står for bål. 

 

5. Gensidig orientering 

Forskønnelsesdagen er den 13. maj forløb meget vellykket. 
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Håndteringen af henvendelse fra beboer blev drøftet med henblik på den videre proces. 

Christine og Erik tager kontakt omkring spørgsmålet. 

Formanden går videre med en henvendelse vedrørende for høj bygning i have. 

Affaldsordningen: 

• Fungerer tilfredsstillende, får bestyrelsen mange tilbagemeldinger om 

• De grønne poser – der kun må anvendes til grønt affald – kan afhentes i ”Franks Garage” 

Der har været afholdt konstruktivt møde med kommunen (Anne og Frank) omkring 

opstillingen af nye lamper. Der er 4-5, hvor der skal foretages justeringer. Det vil kommunen 

gennemføre, når der er ressourcer til det. 

 

6. Eventuelt 

Clever har fremsendt tilbud om yderligere opstilling af ladere. Tilbuddet er ikke attraktivt. 

Bestyrelsen henvender sig til kommunen for at få fornøden tid til drøftelse af de fremtidige 

trafikforhold på Niverødvej. 

På næste møde drøfter bestyrelsen en halvårsstatus vedrørende økonomien. 

 

 

Ref.  Peter 

 

 


